
 

Bestyrelsesmøde mandag d. 19. februar 2024 kl. 19:00 hos Frederik  
Deltagere: Jacob; Leif; Ole; Tine; Catharina; Peter; Frederik 

 
1. Valg af ordstyrer og referent  

Jacob og Frederik 

2. Godkendelse af dagsorden & referat (findes på intranettet)  

Godkendt 

3. Økonomi (Peter)  

Økonomien gennemgås og er uændret god og stabil. 

4. Tisvilde Bistro  

Anders Buhl har valgt at ville afstå Bistro og bestyrelsen afventer det videre forløb i forhold 
til ny forpagter og kommende samarbejde hermed. 

5. Flere gæster i biografen – eller færre forestillinger?  

Belægningen har været faldende over de seneste år og er i gennemsnit under ca. 30% som 
gennemsnit. Dette er generel tendens i alle biografer – og bl.a. som konsekvens at det store 
streaming-marked. 

Bestyrelsen diskuterede muligheder for at få øget belægning i salen – som også giver 
biografoplevelsen en ekstra dimension. Både filmrepertoire, pris, klippekorts ordning og 
muligheden for sær-events blev diskuteret. En mulighed for at fremrykke aften forestilling 
til kl. 19 blev igen fremført. Har tidligere været nogen modstand blandt de frivillige, men 
kunne tages op i tovholdergruppen igen. 

En mere professionel analyse omkring besøgstal var også en mulighed, men ikke taget 
endelig beslutning om dette endnu.  

Aktuelle tiltag: 

Det blev besluttet, at fra april måned og i første omgang 2 mdr. frem bliver søndags- 
forestillingen kl. 20 nedlagt – med henblik på at få disse få gæster over på de andre dage. 
Dette gælder dog ikke i ferier og højtider. Endvidere forsøges at nedsætte entré til 
enhedspris på 80 kr. for alle fim. 

6. Kulturfoyer (Leif)  

Nytårskur i januar endte med at bliver udsolgt inklusive deltagelse af nogen som ikke havde 
billet. Overordnet set en succes og hyggelig tradition som der er enighed om at fortsætte. 
Der er dog behov for kontrol ved døren samt behov for sikring at der er tilstrækkelig med 
kransekage. 

Leif har kontakt med Park egnsteater i Frederikssund med henblik på samarbejde – 
herunder mulighed for at opføre i biografen. Intet planlagt endnu. 

7. Opgradering af diske. (Leif og se vedlagte)  

Der er ophobning af gamle film og filer på biografens harddiske. Der er indkommet tilbud 

på ca. 14000 kr. for ”oprydning”, hvilket i første omgang synes rigeligt højt for denne 

opgave. Blev besluttet at operatørgruppen i første omgang på tage problematikken op – 

herunder evt. uddelegere noget ansvar for at få slettet, overveje mulighed for ekstern 

harddisk mm.  

8. Tisvilde Kortfilmfestival 2024 status og ansøgning om støtte (Leif)  

Kortfilm festival løber af stablen i perioden 26-28 april og der er ind til videre doneret 
omkring 140.000 kr. til projektet – herunder 45000 kr. pga Gribskov Kommune, som ser 
meget velvilligt og positivt på initiativet.  

9. Kulturrådet Gribskov Kommune (Leif) 

Leif deltager i dette kulturråd, som har udtrykt stor tilfredshed med korttidsfestivalen som 
ny kulturelement i byen.  

10. Opfølgning på punkter fra sidste referat  



• Istandsættelse af Tisvilde Bio Front (Peter/Leif)  

Tømrer/maler er kontaktet, men der afventes bedre vejr. Man vil i samme moment se på 
om der er forhold udvendige omkring Bistro som trænger. Jakob vil følge op på perlegrus 
rundt om biografen. 

• Renovering af fælles toiletter (Catharina)  

Sættes i bero indtil nye forpagter for Bistro er på plads. 

• Lys i foyeren (Tine)  

Er løst ved at man reducerer lysstyrken. Kan slettes på dagsorden fremadrettet. 

• Reklamer (Jacob)  
Ny aftale endnu ikke indgået. Jacob vil se på det. 

11. Evt.  
Uddeling af løsblad: Jakob taler med Margit om at få uddelegeret ansvaret blandt nogle af de 

frivillige. 

Klassikerne planlægges til fremvisning i sommerperioden. 

Endelig dato for årlige generalforsamling ikke helt på plads endnu. Alle i eksisterende bestyrelse 

som er på valg genopstiller. 

Årlige arbejdsdag bliver til efteråret. Vi vil dog sørge for at hækken klippes sidst på foråret. 

Næste møde mandag 22 april kl. 19 hos Frederik 


